

董事會 Board of Directors

主席 Chairman



沈之弘醫生

沈醫生畢業於英國聖安德烈大學牙科，現任聖德肋撒醫院牙科顧問醫生，曾任大埔醫院管治委員會委員，參與香港社區服務三十多年。沈醫生於1999年加入本局董事會，2002年起擔任副主席，2017年11月擔任主席。

Dr Shum Chi Wang

Dr Shum, graduated from University of St. Andrews in Scotland, is currently a dental consultant of St. Teresa's Hospital. He has served the Hong Kong community for more than 30 years and was a member of the Hospital Governing Committee of Tai Po Hospital. Dr Shum joined the AVS Board in 1999 and served as Vice-Chairman from 2002. He became AVS Chairman in November 2017.

副主席 Vice-Chairmen



范佐浩SBS太平紳士

范先生為好利發証券有限公司前主席，曾任香港交易所非執行董事、證監會諮詢委員會委員及香港中醫藥管理委員會主席。多年以來，范先生擔任政府小組及委員會多項職務，並積極參與社區活動，尤其是獅子會的活動。范先生於2010年加入本局董事會，2013年起擔任副主席。

Mr Fan Chor Ho, Paul, SBS, JP

Mr Fan was Chairman of Paul Fan Securities Ltd. He was also formerly a Non-executive Director of Hong Kong Exchanges and Clearing Ltd, a member of the Advisory Committee to the Securities and Futures Commission and Chairman of the Chinese Medicine Council of Hong Kong. Mr Fan is holding appointments on Government boards and committees, actively involved in community activities particularly with the Lions Clubs. Mr Fan joined the AVS Board in 2010 and has served as Vice-Chairman since 2013.



曾佩娟女士

曾女士是星達娛樂製作有限公司董事總經理，具二十多年市場推廣、活動策劃及管理經驗。曾為多間非牟利團體任義務籌募及推廣顧問。曾女士於2000年加入本局董事會，2003年起任籌募及推廣委員會主席，2017年擔任本局副主席。曾女士於2005年獲頒民政事務局長嘉許狀。

Ms Tsang Pui Kuen, Camilla

Ms Tsang is Managing Director of Celtic Production Co Ltd. She has over 20 years' experience in marketing and event management and was a volunteer fundraising and promotion consultant of a number of non-profit organizations. She joined the AVS Board in 2000, and has served as Chairman of Fundraising & Promotion Committee since 2003, and became AVS Vice-Chairman in 2017. Ms Tsang was awarded Secretary for Home Affairs' Commendation for Distinguished Service in 2005.

義務秘書 Honorary Secretary



毛迪生先生

毛先生於廣告、市場推廣及媒體行業擁有三十年的專業經驗，在傳播行業多個範疇具有全面經驗，曾擔任多項管理要職，現擁有自己的市場顧問公司。毛先生於2011年開始擔任本局籌募及推廣委員會委員，於2012年加入本局董事會，2018年起擔任義務秘書。

Mr Mo Tik Sang, Alex

Mr Mo has three decades' specialist experience in advertising, marketing and media. He has occupied several key management roles, building up integrated experience in multiple disciplines across the communications industry. Mr Mo is now having his own marketing consultant firm. He became AVS Fundraising & Promotion Committee member since 2011 and joined the AVS Board in 2012 and has served as Honorary Secretary since 2018.

義務司庫 Honorary Treasurer



林婷懿女士

林女士曾為一國際會計師行之合夥人，於2011年擔任本局財務及行政委員會委員，2012年加入董事會，擔任義務司庫，並參與多個委員會及工作小組的工作。林女士於2018年獲頒民政事務局長嘉許狀。

Ms Lam Tyng Yih, Elizabeth

Ms Lam was a partner of an international accounting firm. She joined AVS in 2011 as a member of its Finance & Administration Committee, and joined the AVS Board as Honorary Treasurer in 2012 and sits on many committees and working groups. Ms Lam was awarded Secretary for Home Affairs' Commendation for Distinguished Service in 2018.

董事 Directors



白理桃資深大律師

白先生是資深大律師，在香港出生，自1975年起在香港執業，曾為多個委員會及慈善團體服務，特別是與法律和環保相關的工作，他曾協助政府制定有關生物多樣性策略及行動計劃。白先生現任嘉道理農場暨植物園董事和香港鄉郊基金董事。

Mr Ruy Barretto, S.C.

Mr Barretto is a Senior Counsel and has practised in Hong Kong since 1975. Born in Hong Kong, he has served on several boards and worked with various charities, especially those dealing with law and the environment. He assisted the Government in preparing the Biodiversity Strategy and Action Plan for Hong Kong. Mr Barretto is currently a director of Kadoorie Farm and Botanic Garden and the Hong Kong Countryside Foundation.



陳志豪測量師

陳先生是註冊專業測量師，現任區兆堅建築及工程設計顧問有限公司董事。自2004年起擔任香港義務工作議會創會委員，於2007年至今擔任香港傑出義工獎初選委員會及籌委會委員，2013年起成為本局策劃及服務委員會委員。陳先生於2017年加入董事會，並於2018年起擔任財務及行政委員會委員。

Sr Chan Chi Ho, Sunny

Sr Chan is a Registered Professional Surveyor and a Director of David S.K. Au & Associates Ltd. He has been serving as a founding member of the Hong Kong Council of Volunteering since 2004 and a member of the Preliminary Screening Panel and the Organizing Committee for Hong Kong Volunteer Award from 2007 till now. Sr Chan became AVS Planning & Services Committee member since 2013. He joined the AVS Board in 2017 and has served as a member of Finance & Administration Committee since 2018.



陳家康先生

陳先生曾任香港賽馬會人事政策經理，並曾服務勞工處就業輔導委員會及香港公益金僱員募捐籌劃委員會。他於2002年加入本局董事會，並參與多個委員會及工作小組的工作，2017年起擔任財務及行政委員會主席。陳先生於2013年獲民政事務局長頒發嘉許狀。

Mr Chan Ka Hong, Roland

Mr Chan was the Human Resources Manager (Corporate Services) of The Hong Kong Jockey Club. He was a member of Committee on Employment Services of the Labour Department and Campaign Organizing Committee of The Community Chest of Hong Kong. He joined the AVS Board in 2002 and sits on several committees and working groups, and has served as Chairman of Finance & Administration Committee since 2017. Mr Chan was awarded Secretary for Home Affairs' Commendation for Distinguished Service in 2013.

董事 Directors



車淑梅女士

車女士是資深傳媒人，曾經連續8年榮獲全港最受歡迎唱片騎師榜首。車女士曾主持多個膾炙人口節目，現仍主持長壽節目《舊日的足跡》，在空氣中努力散發正能量。車女士獲得不少獎項，包括香港十大傑出青年、首屆香港傑出義工獎、行政長官社區服務獎狀等，並獲頒授嶺南大學榮譽院士。車女士為香港傑出義工會之創會會長，於2018年加入本局董事會。

Ms Chea Shuk Mui, Candy

Ms Chea is a veteran media professional. She was elected 'The Most Popular DJ' in Hong Kong for 8 consecutive years. Ms Chea anchored a number of popular shows. Currently she hosts a signature talk show called 'Footprints in the Old Days' which aims to tell uplifting stories. Ms Chea has won numerous awards, including 'Ten Outstanding Young Persons Award', 'The First Hong Kong Volunteer Award', The Chief Executive's Commendation for Community Service etc and was conferred an honorary fellowship from The Lingnan University. Ms Chea was the founding Chairperson of the Hong Kong Volunteer Awardees Society. She joined the AVS Board in 2018.



趙鳳儀女士MH

趙女士是海天堂有限公司董事及海天藝術學院院長。多年來關注婦女事務，擔任油尖旺婦女會創會會長、油尖旺社團聯會主席及九龍婦女聯會副主席職務。2019年加入本局董事會，致力推動優質義工服務。

Ms Chiu Fung Yi, Kitty, MH

Ms Chiu is a Director of Hoi Tin Tong Co Ltd and Principal of Hoi Tin Arts and Dance Academy Ltd. She has contributed most to women issues for years and is Founder of Yau Tsim Mong Women Association. Meanwhile, she is Chairman of Yau Tsim Mong Federation of Association and Vice Chairman of Kowloon Women's Organizations Federation Ltd. She joined the AVS Board in 2019, dedicated to promoting volunteer service.



蔡雋思先生

蔡先生是香港新華集團執行董事兼副總裁，並任遼寧省政協委員。他熱心公益及社會事務，包括捐建遼寧大學新華國際商學院、東北大學教育基金、北京三奕國際學校及廣東新華教育學院等。蔡先生亦積極推動國際商貿交流和合作，並擔任多個國際商會的重要職務。蔡先生於2018年加入本局董事會。

Mr Choi Chun Sze, Johnson

Mr Choi is Executive Director and Vice President of the Hong Kong Sunwah Group and a member of the Liaoning Committee of the CPPCC of the People's Republic of China. He is enthusiastic in public and social services and in supporting the Sun Wah International Business School of Liaoning University, the Liaoning Northeastern University Education Foundation, the Beijing 3e International School and the Guangdong Sun Wah Education Institute. Mr Choi actively promotes international exchange and cooperation in trade and commerce and holds leading capacities in international chambers of commerce. Mr Choi joined the AVS Board in 2018.



洪毅先生

洪先生於行動商務應用、金融科技、數據保安及電子廣告等科技領域擁有20年的專業經驗，現任兩間科技公司的管理層。洪先生於2017年起擔任本局籌募及推廣委員會委員，其後加入資訊科技專責小組，2019年加入董事會。

Mr Hung Ngai, Stephen

Mr Hung is the top management of two innovation companies and a technology veteran of over 20 years' experience with expertise in Mobile business solutions, FinTech, Data security and Digital advertising. Mr Hung joined AVS in 2017 as a member of the Fundraising & Promotion Committee and joined the IT Task Force afterwards. He became AVS Board member in 2019.

董事 Directors



黎年GBS太平紳士

黎先生長時間任職政府及公共機構，曾出任貿易署署長、廉政公署專員、庫務科常任秘書長及申訴專員。退休後，他任職香港大學社會科學院實務教授。他現為該學院政治及行政學系客席教授、香港大學深圳醫院顧問及拔萃男書院小學部校董。黎先生於2014年加入本局董事會，現任策劃及服務委員會主席。

Mr Lai Nin, Alan, GBS, JP

Mr Lai was a career public servant, having been Director-General of Trade, Commissioner of the ICAC, Permanent Secretary for the Treasury and The Ombudsman. Upon retirement from the public service, he joined the Faculty of Social Sciences of The University of Hong Kong as a Professor of Practice. He is now an Adjunct Professor in the Department of Politics and Public Administration of the Faculty, an Advisor to the HKU Shenzhen Hospital and a member of the Management Committee of the Diocesan Boys' School Primary Division. He joined the AVS Board in 2014 and is currently Chairman of Planning & Services Committee.



羅汝衡女士

羅女士曾經營時裝企業，具十多年品牌管理經驗。她於2011年成為本局義務職員及培訓師，2015年起擔任籌募及推廣委員會委員，2017年加入董事會。她是國際義工協會會員。羅女士獲2012年本局香港義工團傑出貢獻獎及於2013年獲民政事務局局长頒發嘉許狀。

Ms Loh Yu Hang, Anne

Ms Loh was an entrepreneur in the fashion business and had over ten years of international brand management experience. She became an AVS volunteer staff and volunteer trainer in 2011. She sits on AVS Fundraising and Promotion Committee from 2015, and joined the AVS Board in 2017. Ms Loh is an individual member of the International Association for Volunteer Effort. She won the AVS Hong Kong Community Volunteers - Outstanding Contribution Award in 2012 and was awarded Secretary for Home Affairs' Commendation for Distinguished Service in 2013.



容夏谷先生

容先生是香港資深會計師，現任數間上市公司之獨立非執行董事。他在多間慈善團體和非牟利組織擔任委員及義務工作。容先生曾任本局義務司庫，現為財務及行政委員會委員及董事。

Mr Yung Ha Kuk, Victor

Mr Yung is a fellow of The Hong Kong Institute of Certified Public Accountants and works for several listed companies as independent non-executive director. He serves as a volunteer and on committees of a number of charitable and non-profit organizations. Mr Yung was the Honorary Treasurer of AVS and now sits on its Board and Finance & Administration Committee.